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VERSLAG van het Medezeggenschapsoverleg van de regio Goeree-Overflakkee op woensdag 

18 oktober 2023 van 13.00 tot 14.30 uur in gebouw de Werf 

 

Aanwezig: 

Regiomanagement: Judith de Bruijn 

Bewonersraad: Glenn Ramdayal, Mark Edewaard, Cock Visser (coach) 

CR: Leo Molendijk, Dirk-Jan Pegels 

OR: Margaret de Geus 

Verslag: Dorinda Tiggelman 

 

 

Opening 

Margaret opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

 

Mededelingen – Judith de Bruijn 

• Terugkoppeling communicatie bij vertrek gedragsdeskundige: Tijdens het vorige overleg was 

de vraag gesteld hoe bij het vertrek van een gedragsdeskundige de communicatie verloopt 

richting de ouders/verwanten. Omdat de gedragsdeskundigen onder het ECZ vallen (en niet 

onder de regio) sluit gedragsdeskundige Trude Noteboom even aan bij het 

Medezeggenschapsoverleg van 6 december om e.e.a. toe te kunnen lichten. 

• In de afgelopen periode heeft er een aantal evenementen plaats gevonden in onze regio. Met 

veel plezier kan hierop worden terug gekeken: 

o Truckrun 2 september: Er waren rond de 200 trucks. Volgend jaar vindt de Truckrun 

plaats op zaterdag 15 juni. 

o Cliëntenfeest 28 september: Het feest was een groot succes met een 

belevingstheater op ’t Want en een groot feest in de Meerpaal. 

o Dag van de dagbesteding 10 oktober: Deze dag heeft plaats gevonden op een 

sluitingsdag van dagbesteding. De collega’s dagbesteding kregen workshops in Goes 

en in Middelharnis (een interne studiedag) en konden bij elkaar in de keuken kijken. 

o Nog 1 feestje te gaan in 2023: het personeelsfeest op zaterdag 11 november. 

• Stand van zaken begroting 2024: Voor 2023 had de regio GO een negatieve taakstelling van 

1,6 miljoen. Voor de begroting van 2024 steven we af op een tekort van 8,5 ton. Dit is een 

groot compliment voor de regio. Omdat we in de regio GO te maken hebben met meerzorg, 

zou de meerzorgsolidariteit uit de begroting gehaald moeten worden: het verschil tussen 

gewone zorg en meerzorg betreft € 40.000,- per deur. Zo lang de meerzorgsolidariteit niet uit 

de begroting van de regio wordt gehaald, blijft er nl. sprake van een negatieve taakstelling. 

Omdat wij als regio niets kunnen doen aan de discussie over de meerzorgsolidariteit betreft 

dit een discussie tussen de bestuurder en het Zorgkantoor. 

 

Concept-verslag Medezeggenschapsoverleg d.d. 30 augustus 2023 

Het verslag van het Medezeggenschapsoverleg van 30 augustus 2023 wordt vastgesteld. 

 

Reactie CCR op brieven inzake de: 

• Gevolgen van herinvoering inkomensafhankelijke bijdrage WMO 

• Gevolgen wetsvoorstel Maatwerk regeling PGB 

Vanuit de CCR hebben we de reactie ontvangen dat beide brieven gedeeld zijn met de CCR-leden 

als ook met de bestuurder. 

Omdat de inhoud van de brieven geen vastgestelde zaken/beleid betreffen, overstijgen zij de CCR 

van Zuidwester en heeft de CCR hierin geen zeggenschap. 

 



 

De CCR gaat er van uit dat het wetsvoorstel Maatwerkregeling PGB en de mogelijke gevolgen van 

de voorgenomen herinvoering van de inkomensafhankelijke eigen bijdrage in de WMO onder de 

aandacht is bij de verschillende belangenverenigingen en dat zij op zullen komen voor de 

belangen van de betreffende doelgroepen, hun achterban. 

 

Reactie CCR op brief Bewonersraad aan RvB inzake zorgen over belasting van zorgmanagers en 

hoge verwachting van de RvB + brief CR met aanvulling op brief Bewonersraad 

Ter aanvulling op de brief van de Bewonersraad heeft de CR een brief geschreven. De 

oorspronkelijke brief zal met aanvullende brief van de CR alsnog worden toegestuurd aan de 

bestuurder en de CCR. 

 

Foutief is in verschillende stukken de term ‘Bewonersraad’ gebruikt. De regio Goeree-Overflakkee 

heeft geen Bewonersraad. De cliënten Mark, Glenn en Laura hebben onder begeleiding van een 

coach (Cock Visser) zitting in de CR. Hierdoor is de CR van de regio Goeree-Overflakkee een 

gemengde raad waarin ouders/verwanten en cliënten zitting hebben. 

De CR en een afvaardiging van de OR hebben zitting in het Medezeggenschapsoverleg: dit is een 

overleg en geen raad. 

Om de organen te herijken, wordt besloten het huishoudelijk reglement van de CR te agenderen 

voor het Medezeggenschapsoverleg van 6 december. Leo levert hiervoor de stukken aan. 

 

Terugkoppeling gesprek met Marcella Karstens (cliëntvertrouwenspersoon LSR) n.a.v. presentatie 

functie Ombudsman (Mark) 

Mark heeft hierover met Marcella gesproken. Er loopt een project/pilot binnen SDW waarbinnen 

Marcella cliënten mee laat lopen; dit is nog in ontwikkeling. Marcella wil eerst de pilot afwachten 

voordat e.e.a. verder wordt uitgerold bij andere organisaties. Als Mark hier meer over weet, kan 

hij dit terug koppelen. We houden dit punt in de gaten. 

Mark stuurt de presentatie aan Dorinda om door te sturen aan de MZO-leden. 

 

Terreinontwikkeling Hernesseroord 

Judith geeft een toelichting. 

M.b.t. de terreinontwikkeling op Hernesseroord is door de landschapsarchitect op de tekening 

van het terrein een kringelend wandelpad aangegeven. 

Iedereen die hier technisch boven en onder het maaiveld iets van moet vinden (de afd. Vastgoed, 

Preventie & Veiligheid en de stichting Kinderboerderij), is accoord met dit wandelpad. 

Oorspronkelijk wilde de stichting Kinderboerderij de speeltuin de Blije Wei uit gaan breiden 

richting de kinderboerderij. Nu zal de uitbreiding in de vorm van kleine projectjes plaats gaan 

vinden over het hele terrein langs het wandelpad. 

Voor deze projectjes gaat de stichting Kinderboerderij sponsors zoeken om de deelgebieden te 

laten ontwikkelen. 

Met projectontwikkelaar AM wordt de vervolgstap gemaakt dat de kadastertekening van het 

terrein over de tekening van de landschapsarchitect wordt gelegd, zodat zichtbaar wordt van wie 

welke grond (de kwaliteitsgronden) is en voor wie dus de rekening is voor het ontwikkelen van de 

deelgebieden: Zuidwester, AM of stichting Kinderboerderij. 

 

Binnenkort vindt er een bestuurlijk overleg met de gemeente Goeree-Overflakkee plaats over de 

oostelijke randweg. Voor deze randweg zijn 2 opties: 

• de randweg komt voor Hernesseroord te liggen richting de haven; deze optie heeft veel 

tegenstand waaronder ook van Zuidwester en AM; 

• de randweg net achter ons terrein (tussen onze bosrand en het industrieterrein in); dit is erg 

gunstig voor AM en Zuidwester omdat er dan weinig wegen op het terrein aangelegd hoeven 

te worden en de parkachtige uitstraling van het terrein in tact kan blijven. 

De 2de optie wordt door de gemeente uitgezocht. Deze optie betekent wel dat je over/onder het 

kanaal door moet waardoor de problematiek aan de andere kant van het kanaal komt te liggen. 



 

Het fietspad bij de Kinderboerderij is heel smal en daardoor bijna niet toegankelijk voor 

rolstoelen en driewielers (Mark) 

De vraag van Mark om het pad te verbreden geldt eigenlijk voor het gehele pad rondom het 

terrein. Omdat dit de kwaliteitsgronden van deelgebied 1 betreffen, neemt Judith dit op met AM. 

 

Bij het Cruyff Court is in de avonden en weekenden sprake van veel (jeugd)overlast, bewoners 

van Hernesseroord worden onjuist bejegend (Laura) 

Judith geeft aan dat bij Flakkee Beveiliging (die patrouilleren over het terrein) dit signaal 

afgegeven kan worden. Daarnaast zal zij dit in de overleggen met de zorgmanagers en Preventie 

& Veiligheid navragen. 

Interessant voor de toekomst is dat het terrein door de woningbouw van AM mogelijk wat socialer 

kan worden bijvb. middels een burgerwacht. 

Dit betreft lastige materie. 

 

Bij Brasserie Dok16 wordt door personen, die niet van deze deur gebruik mogen maken, 

regelmatig gebruik gemaakt van de zijdeur (Laura) 

Bij Laura zal aangegeven worden dit punt op te nemen in de teambespreking van de Brasserie. 

Daarnaast zal Judith e.e.a. navragen bij de zorgmanager van de Brasserie, Kees-Jan Visbeen. 

Dit punt schuift door naar het volgende MZO om aan Laura te vragen wat zij hiermee bedoelt. 

Voorstel MZO vergaderingen 2024 

De leden van het Medezeggenschapsoverleg gaan accoord met de voorgestelde vergaderdata 

voor 2024. 

 

Rondvraag 

• Familieraad: Al jarenlang was het een leuke attentie voor de cliënten dat zij op hun verjaardag 

een verjaardagskaart ontvingen van de Familieraad. Omdat de Familieraad een orgaan is dat 

al vele jaren niet meer bestaat, is het eigenlijk ook wel raar dat je dan van hen een kaart 

ontvangt. Daarnaast lopen we er sinds de veranderende wet- en regelgeving m.b.t. de privacy 

(AVG) tegen aan dat gegevens van cliënten niet gedeeld mogen worden om deze actie uit te 

voeren. Om deze reden wordt aan het Medezeggenschapsoverleg gevraagd of zij er mee 

accoord komen gaan dat deze actie komt te vervallen. Hiermee wordt ingestemd. 

• Ter check wordt gevraagd of iemand een enquête over de Boegspriet heeft ontvangen. Dit is 

niet het geval. 

• Op dit moment is de speeltuin de Blije Wei afgesloten en staan er hekken omheen. De reden 

hiervan is dat er sprake was van behoorlijk wat achterstallig onderhoud. Het terrein van de 

speeltuin en de speeltoestellen worden weer in orde gemaakt. Vervolgens zal er ieder jaar 

een onderhoudsbeurt plaats vinden. 

• Om in de volle breedte van Zuidwester de afd. Preventie & Veiligheid goed te borgen, vallen 

de mannen van Preventie & Veiligheid niet meer onder de regio maar onder de centrale 

coördinator Preventie & Veiligheid. Wel vindt er regelmatig regionaal overleg plaats met 

Preventie & Veiligheid. 

• Voor de schoonmaak op de woning is een facilitair bedrijf ingeregeld: 2 x per jaar vindt er een 

kwaliteitsmeting plaats. De cliëntkamers worden beperkt meegenomen in de schoonmaak. In 

de folder ‘Wie betaalt wat’ is aangegeven voor wie de kosten zijn. 

 

Sluiting 

Het volgende Medezeggenschapsoverleg vindt plaats op woensdag 6 december van 13.00 tot 

14.30 uur. 

Onder dankzegging van ieders aanwezigheid en inbreng sluit Margaret de vergadering. 


